

## VERSLAG BESTUURSVERGADERING 16 OKTOBER 2024

Aanwezig: Erik Baert, Johan Alles, Hassan Sadeghi, Fariborz, Thierry, Moustapha

Verontschuldigd: Véronique Casters

### 1. Vergaderingen

#### 1.1. Verslag bestuursvergadering 12/09/2024

Akkoord: 6

Niet Akkoord: 0

### 2. Financieel verslag

#### 2.1. Stand van de rekeningen

*O.w.v. de te behalen deadline voor indiening van het beleidsplan en nodige bijbehorende documenten voor Sport Vlaanderen en het aankomend Belgian Open Poomsae, is er nog geen tijd geweest om het overzicht van de rekeningen te updaten.*

### 3. Bestuur en beleid

#### 3.1. Bestuur

*Onkostennota's controle: Onkostennota's zullen in de toekomst worden nagekeken door Véronique of Thierry.*

#### 3.2. Personeel

*Vraag van Katrien om een sleutelkluis te voorzien zodat de sleutels van de kassa's veilig kunnen bewaard worden.*

Akkoord beide bovenstaande punten: 6

Niet-akkoord: 0

#### 3.3. Sport Vlaanderen

##### 3.2.1. Gesprek met SPVL op 14/10 omtrent werking integriteitsbeleid federatie n.a.v. klacht club

*Sarina, Erik en Thierry waren aanwezig bij het gesprek met Sport Vlaanderen. Sport Vlaanderen raadt ons aan om de hele tuchtprocedure inclusief de commissie eens onder de loep te nemen. Ook de werking van de Federatie procureur dient bekeken te worden vermits de respons van de procureur dikwijls lang op zich laat wachten. Na de BO Poomsae zullen leden van het bestuur dit opnemen.*

### 4. Leden en clubs

#### 4.1. Stand van zaken leden & clubs (telkens op 15<sup>e</sup> van de maand)

##### 4.1.2 Totaal aantal actieve leden: 2572

##### 4.1.3. Totaal aantal actieve clubs (met minstens 1 actief lid): 73

#### 4.2. Advocaat Schwagten ikv club Hakyo

*Na overleg met Sport Vlaanderen gaan we in op de vraag van onze advocaat.*



#### 4.3. Voorstel tot goedkopere licentie voor Kleutertaekwondo-beoefenaars.

*Dit voorstel wordt in overweging genomen, dit zou dan gaan tot en met het jaar dat de kleuter 6j wordt. Er dient wel onderzocht worden naar de kostprijs per lid voor de federatie vooraleer er een prijs wordt bepaald. Dit zal nagegaan worden op het secretariaat.*

#### 5. Commissies

*STC: hosinsul en IPMF: Hosinsul is voor het dan-examen. Hier wordt meer gewerkt op steps en voorbereiding voor het dan-examen. IPMF gaat meer over het martial-art, zelfverdedigingsgebeuren en is geen voorbereiding op het dan-examen.*

*Erik stelt voor om eens met Ludo te overleggen en duidelijke afspraken te maken omtrent het danexamen voor hosinsul/special techniques.*

Akkoord: 6

Niet akkoord: 0

#### 6. Activiteiten

##### 6.1. Evaluatie coach- en scheidsrechtercursus

Heel positieve reacties.

*Voor de scheidsrechtercursus kyorugi, was er wel even wat verwarring bij het afleggen van het examen voor reeds bestaande scheidsrechters. Er zijn nog minderjarige scheidsrechters aangeduid om examen af te leggen voor licentieverhoging, terwijl dit nog niet mogelijk is zo lang men minderjarig is. In de toekomst moet duidelijk nagegaan worden door de persoon die de examens afneemt wie minderjarig is zodat het duidelijk is dat deze niet in aanmerking kunnen komen voor een licentieverhoging.*

##### 6.2. Evaluatie Open Ilyo Poomsae/kyorugi

###### Poomsae:

*Scheidsrechters poomsae: alles vlot verlopen, toch opmerken dat er op het laatste moment heel wat scheidsrechters afgezegd hebben.*

###### Organisator:

*fijne samenwerking vooraf en tijdens de wedstrijd met het competitie management.*

*Meer inschrijvingen dan beoogd.*

*Enkel positieve reacties van de deelnemende teams gehad.*

*Geen problemen of incidenten.*

*Oude reglementering werd gevolgd en werd ook gemeld aan de teams*

###### Kyorugi:

###### Scheidsrechtercoördinator:

- alles goed verlopen
- 1 KO naar het hoofd.



Wedstrijdorganisator:

Inschrijvingen had opnieuw het gekende probleem met meer dan 250 inschrijvingen die later afmelden, maar door de ruime wachtlijst werd het beoogde aantal deelnemers van 500 gerealiseerd.

Einde van de wedstrijden was 19u00

Goede samenwerking met de scheidsrechters

Goede samenwerking met het competitiemanagement

Er waren een paar incidenten, die op het veld zelf werden opgelost. Geen gele of rode kaarten, geen officiële klachten.

6.3. Belgian Open 2025

Geen nieuws van WT, de aanvraag voor beide disciplines voor G-status zijn gedaan alsook de betalingen.

6.4. Koreans ambassador's Belgian Open Poomsae 2024

6.4.1. Stand van zaken

Under 30, under 40, nieuw systeem, andere categoriën cut-off system

Mustapha Moutarazak is aangeduid als technical delegate door WT

Chris Thoen werd benoemd tot CSB-member

Thierry Vanderlinden is de IR COORDINATOR

Verder van het bestuur zal Johan, Erik en Moustapha aanwezig zijn.

6.5. BK 2025

De eventuele kosten voor de organisatie in de Soeverein worden overlopen.

Na alles te hebben afgewogen zal het BK zal in de toekomst georganiseerd worden in de Soeverein. Clubs kunnen zich kandidaat stellen om deze organisatie te dragen in samenwerking met het bestuur zoals besproken in de werkgroep. Data moeten bekeken worden en kandidaten moeten gezocht worden. De ondersteuning van de federatie wordt op korte termijn uitgewerkt

Akkoord: 6

Niet Akkoord: 0

6.6. Hosinsulseminarie

6.6.1. Stand van zaken

23 inschrijvingen op zaterdag – 27 op zondag

Vliegtickets van John zijn in orde.

Er zal ook een mogelijkheid zijn om na het seminarie op maandagavond een dan-examen af te leggen voor de IPMF (international police martial arts federation). De minimumvoorwaarde moet zijn dat men reeds in het bezit is van een dangraad binnen taekwondo en men ook deelneemt aan het seminarie zelf. Dit zal gecommuniceerd worden in de berichtgeving omtrent dit seminarie.

Akkoord: 6

Niet akkoord: 0

## 6.7 Open Hanmadang i.s.m. Go West hogeschool

Véronique kreeg de vraag van de Go West hogeschool om samen te werken in kader van de open Hanmadang. Dit is een club-organisatie dus mag de club samenwerken met wie ze willen.

Akkoord: 6

Niet akkoord: 0

## 6.8. Poomsae seminar in 2025

Dit wordt bekeken na het BO Poomsae.

## 7. Projecten

/

## 8. Nationale federatie

### 8.1. Melissa Engels WK para poomsae 26-27 november in Bahrein.

Melissa Engels wordt geselecteerd voor het WK para poomsae. Het resterende budget kan hiervoor gebruikt worden. Haar selectie zal nog voorgelegd worden aan het bestuur van BTF.

Akkoord: 6

Niet Akkoord: 0

### 8.2. AV WT

Thierry was aanwezig op de AV van WT in Korea in plaats van Erik gezien hij niet aanwezig kon zijn. De financiële rapporten en het jaarverslag werden overlopen alsook de WT statuten en wedstrijdreglementen omtrent poomsae, kyorugi en para taekwondo + virtual taekwondo regels. Verder werden de olympische spelen samen overlopen en het MNA goed bestuur. Ter plaatse was er ook de mogelijkheid om in gesprek te gaan met Kukkiwon en onderlinge netwerkmomenten.

## 9. Topsport

### 9.1 Diefstal Factory

Er is materiaal verdwenen in de Factory waar onder daedo socks en trainingspakken. Ook de eigenaar heeft materiaal dat verdwenen is.

Wij hebben ter preventie de toegangscode aangepast, deze is enkel gekend door Bestuur en Trainers. De eigenaar gaat ook camera's plaatsen aan de ingang op zijn kosten. De stationsbuurt heeft de laatste tijd wat problemen, meer bepaald in de omliggende horeca. Zelf gaan we kijken hoe we de toegangsdeur beter kunnen beveiligen.

### 9.2 Winterperiode factory

Er wordt op korte termijn bekeken welke mogelijkheden er zijn omtrent extra verwarming.

### 9.3 Kledij voor het EK cadetten

*Er dienen doboks bijbesteld te worden voor het EK cadetten en de algemene werking. De benodigde kledij wordt opgeijst + de kostprijs. Hierna zal overgegaan worden tot bestelling.*

Akkoord: 6

Niet akkoord: 0

## 10. Varia

### 10.1. IR refresher course Kyorugi

*WT heeft geantwoord op de vraag tot het organiseren van een IR refresher course. Deze aanvraag moet door de MNA aangevraagd worden. Na goedkeuring zullen Hassan, Moustapha en Fariborz de organisatie op hun nemen zodat het personeel hier niet mee wordt belast met het BO 2025 wat vlak erna zou plaatsvinden.*

### 10.2. Volgende bestuursvergadering donderdag 14/11/2024 online 21u00



